
Vragen van GroenLinks aan wethouder Wolthers over de openstelling van het Sociaal 
Plein

In verband met Corona is het Sociaal Plein al anderhalf jaar gesloten. Enkel in uiterste 
gevallen worden afspraken op kantoor gemaakt. De omstandigheden rondom Corona zijn 
echter veranderd. Een groot deel van de Hilversumse bevolking in inmiddels gevaccineerd en 
de samenleving is voor een belangrijk deel weer open. Ook het dragen van mondkapjes is in 
de meeste openbare ruimtes niet meer verplicht.  

Daarom heeft GroenLinks de volgende vragen: 

1. Wanneer zal het Sociaal Plein weer open gaan, zodat alle Hilversummers die daar de 
behoefte aan hebben weer op kantoor een afspraak kunnen hebben met de 
consulenten?

2. Zijn er door de sluiting van het sociaal plein achterstanden in de werkvoorraad 
ontstaan? Zo ja, Op welke terreinen zijn die achterstanden ontstaan c.q. om wat voor 
soorten aanvragen gaat het en hoe snel denkt het college dat deze achterstanden 
weggewerkt kunnen worden.

3. Heeft het college de indicatie dat bij heropening van het Sociaal Plein er een 
inhaalslag zal zijn van aanvragen voor bepaalde voorzieningen en is het Sociaal Plein 
hierop voorbereid?
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